
 

 

 

PÜSPÖKLADÁNY VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 
2010. július 26-i soron kívüli ülésének 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 
 

 

 
 

 

73/2010. (VII. 26.) önkormányzati testületi határozat munkabér hitelkeret emelé-

séről. 

74/2010. (VII. 26.) önkormányzati testületi határozat a Batthyány és Dobó utcák 

újraaszfaltozásáról. 

75/2010. (VII. 26.) önkormányzati testületi határozat Pharmaház Kft társasági 

szerződésének elfogadásáról. 

76/2010. (VII. 26.) önkormányzati testületi határozat a Püspökladányi déli gyűjtő-

út kiépítése tárgyú projekt kiviteli tervének elkészítéséről. 

 

 
 

 

 

 



J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2010. jú-
lius 26-i soron kívüli üléséről. 

 

Jelen vannak: Arnóth Sándor polgármester, 
 Kardos István, Tóth Lajos alpolgármesterek, 
 Petőné Papp Margit tanácsnok, 
 Terdik Ferenc, Szabó Attiláné, Sárvári János, dr. Felszeghy 

Szabolcs, Makai Lajos, Dombi Imréné, Kovács Krisztina kép-
viselők, 

 Berde Márton mb. aljegyző,  
 Karacs Zoltán jegyzőkönyvvezető. 
 
Igazoltan távol vannak: Katona Lajos, Kiss Zsigmond, Hegedűsné Varga 

Irén, Ökrös István, Márkus Gábor, Tóth László, Bé-
kési Zoltán képviselők. 

 

 

ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Tisztelettel köszöntöm a képviselő-testület tagjait. Megállapítom, hogy az ülésen 
11 fő képviselő van jelen, az ülés határozatképes.  
 
A napirendek közé javaslom felvenni a következő két előterjesztést: 
- Előterjesztés a Pharmaház Püspökladány Kereskedelmi és Szolgáltató Kor-

látolt Felelősségű Társaság társasági szerződésének elfogadására. 
- Előterjesztés Vállalkozási szerződés az Észak-alföldi Operatív Program 

ÉAOP-3.1.2/A-09-2009-0035. kódszámú „Püspökladány déli gyűjtőútháló-
zatának kiépítése” tárgyú projekt kiviteli terv készítésére. 

 
DR. FELSZEGHY SZABOLCS képviselő 
 
Javaslom, hogy az önkormányzati út felújítására irányuló előterjesztés tárgyalá-
sakor térjünk ki a Dobó várkapitány utca felújítására is.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Befogadom a javaslatot. 
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Aki a napirendet a módosításokkal elfogadja, kérem szavazzon. 
 

A szavazás eredménye: 11 igen szavazat.  
 
N a p i r e n d : 

 

1. Előterjesztés munkabér hitelkeret emelésére. 
 Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
 

2. Előterjesztés önkormányzati út felújítására. 
 Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
 

3. Előterjesztés a Pharmaház Püspökladány Kereskedelmi és Szolgáltató Kor-
látolt Felelősségű Társaság társasági szerződésének elfogadására. 

 Előadó: Arnóth Sándor polgármester 
 

4. Előterjesztés Vállalkozási szerződés az Észak-alföldi Operatív Program 
ÉAOP-3.1.2/A-09-2009-0035. kódszámú „Püspökladányi déli gyűjtőúthá-
lózatának kiépítése” tárgyú projekt kiviteli terv készítésére. 

 Előadó: Arnóth Sándor polgármester 
 
 

Márkus Gábor, Tóth László és Békési Zoltán képviselők megérkeztek. Jelen van 

14 fő képviselő. 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítőknek Petőné Papp Margit tanácsnokot és Terdik Ferenc 
képviselőt javaslom. 
 

Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon. 
 

A szavazás eredménye: 14 igen szavazat.  
 

Megállapítom, hogy a képviselő-testület Petőné Papp Margit tanácsnokot és 
Terdik Ferenc képviselőt jegyzőkönyv-hitelesítőknek kijelölte.  
 
Napirend előtt szeretnék néhány szót szólni a tegnap kialakult belvízi helyzettel 
kapcsolatban. Az intenzív esőzés következtében tegnap a délelőtti órákra a Szabó 
Pál utca mélyebben fekvő része víz alá került. Az átereszek működtek, de a hirte-
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len lezúduló vízmennyiséget nem voltak képesek elvezetni. A víz lakóházat nem 
veszélyeztetett, azonban elöntött néhány bejárót, és néhány kertet. A tűzoltóság 
összesen 6 szivattyút helyezett működésbe, kettőt a Szabó Pál utcán, kettőt a Ko-
dály Zoltán utcán, kettőt pedig a Kaán K. utcán a Bergel malom-nál, a rendőrség 
pedig biztosította a helyszíneket. Miután a Városüzemeltető Kft emberei kitakarí-
tották az árkokat, a Kaán K. utcán megindult a víz. A Szabó Pál utcai vízelfolyást 
a 47/1. szám előtti rács eltömődése okozta. Kérem jegyző urat és Márkus Gábor 
bizottsági elnök urat, intézkedjenek az átfolyók, rácsok tisztításáról a szükséges 
helyeken. Egyébként délutánra a helyzet normalizálódott, a víz visszahúzódott. 
Megköszönöm a helyzet rendezésében résztvevők munkáját.  
 
 
1. Napirend 
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 

A korábbi években az volt a gyakorlat, hogy július hónapban megérkezett az 
ÖNHIKI támogatás első részlete. Ez most a gazdasági problémák miatt nem tör-
tént meg. Ez azt jelenti, hogy a 6. hónapban már az egész évre tervezett költség-
vetési hiány 118%-a teljesült. A munkabér hitelkeret megemelése azért szüksé-
ges, hogy a munkabéreket ki tudjuk fizetni.  
Amennyiben megérkezik az ÖNHIKI támogatás, stabilizálódni fog az önkor-
mányzat költségvetése. A működésképtelen önkormányzatok támogatására be-
nyújtott igények is most vannak elbírálás alatt. 
 

Aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, kérem szavazzon.  
 

A szavazás eredménye: 13 igen, 1 tartózkodás.  
 

73/2010. (VII. 26.) önkormányzati testületi határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzata a számlavezető OTP Bank Nyrt-től 
140 millió Ft összegű bérhitelkeret jóváhagyását kéri 2010. július 26-tól 
2011. július 25. lejárattal, 1 éves futamidővel.  
A hitel fedezete az önkormányzat költségvetési bevételeinek az OTP Bank 
Nyrt-re történő engedményezése. 
Az önkormányzat kötelezettséget vállal a bérhitel és annak kamatainak a 
megfizetésére, melyet a mindenkori éves adósságszolgálatában a költségveté-
si rendeletében betervez.  
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a munkabér-
hitel igénylésére.  
 
Határidő: 2010. július 26. 
Felelős: Arnóth Sándor polgármester  
 

 

2. Napirend 
 

ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
A Batthyány utca eleje, illetve a Dobó várkapitány utca mostanra gyakorlatilag 
járhatatlanná vált. Ezeket sajnos nem volt lehetőségünk pályázati forrásból felújí-
tani, de mivel mindkét útszakasz fokozottan balesetveszélyes, saját erőből va-
gyunk kénytelenek a felújítást elvégezni.  
 
NAGY SÁNDORNÉ irodavezető 
 
A pályázati alap összege jelenleg 2.688 eFt. Ebből az összegből 1.918.500 Ft ke-
rül átcsoportosításra a Batthyány utcai aszfaltozásra, tehát a Dobó utcai munkála-
tokra mindössze 390 eFt marad, amit majd pótolni kell.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Megvan annak a lehetősége, hogy a fejlesztési céljainkat kötvénykibocsátással 
alátámasszuk. Ez lehetővé teszi a pályázatba nem foglalható, de mégis létfontos-
ságú feladatok megvalósítását, mint például a Petőfi iskola tetőfelújítását, a Pol-
gármesteri Hivatal tetőfelújítását, stb. 
 
SÁRVÁRI JÁNOS képviselő 
 
Súlykorlátozást kell bevezetni a város útjaira, mégpedig a lehetséges maximu-
mot, hogy ne menjenek tönkre. 
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
A súlykorlátozás majd egy következő lépés lesz, most a Batthyány és a Dobó ut-
cák felújításának kell a fedezetét megteremtenünk.  
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Aki a dr. Felszeghy Szabolcs képviselő úr által javasolt módosítással elfogadja a 
határozati javaslatot, kérem szavazzon.  
 

A szavazás eredménye: 14 igen szavazat.  
 

74/2010. (VII. 26.) önkormányzati testületi határozat 
 

Püspökladány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1. a pályázati alap terhére a Batthyány utca aszfaltozására 1.918.500 Ft-ot 

hagy jóvá, 
2. kifejezi szándékát a belterületi útépítések befejezésekor felszabaduló 

maradványösszeg terhére a Dobó várkapitány utca aszfaltozására. 
 

Határidő:  1. pont azonnal 
  2. pont folyamatos 
Felelős:  Arnóth Sándor polgármester 
 
 

3.  Napirend  
 

Kérdés 
 

DR. FELSZEGHY SZABOLCS képviselő 
 

Az előterjesztés lényegében ugyanaz, mint az előző. Akkor sem értettem és most 
sem, hogy az önkormányzatnak - a jelenlegi kormánypolitikai koncepcióval 
szemben - mi a célja azzal, hogy önkormányzati működtetésű patikát létesít? 
Az előterjesztés 2. bekezdése számomra értelmezhetetlen, illetve a határozati ja-
vaslat érdemi része hiányzik.  
 

ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 

Valóban, a tőkebefektetés jellegű patikanyitást a Kormány jelenleg blokkolja, 
viszont nem zárja ki az önkormányzati finanszírozásban működő patika nyitását.  
A következő hetekben, hónapokban jelennek meg azok a jogszabályok, amelyek 
ezt pontosítják. Éppen ezért vettük ki a határozati javaslatból a tőkebefektetésre 
utaló szövegrészt. Most arról van szó, hogy van egy 120 m2-es kihasználatlan 
területrészünk, amit fűtünk, és amely akár 4-6 millió Ft bevételt is hozhat, 
amennyiben kihasználjuk ezt a lehetőséget. Ezzel 24 órás ellátást biztosítanánk a 
város lakóinak.  
 

DR. FELSZEGHY SZABOLCS képviselő 
 

Patikai ügyelet mindig is volt és jelenleg is van Püspökladányban. Amennyiben 
az ügyeletes orvos úgy látja, hogy nélkülözhetetlen gyógyszerről van szó, felve-
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szi a kapcsolatot az éjszakai ügyeletet ellátó patikával, így a beteg ellátása bizto-
sított. 
Az előterjesztés 2. bekezdése továbbra sem értelmes. Kérem, hogy az előterjesztő 
magyarázza meg. 
 
PETŐNÉ PAPP MARGIT tanácsnok 
 
Eddig én is azt hittem, hogy a négy gyógyszertár ügyeletben is el tudja látni a 
feladatát. Meg kellett tapasztalnom, hogy sajnos nem így van. Pénteken az ügye-
letes gyógyszertárban nem tudtuk kiváltani a gyógyszert, át kellett mennünk érte 
Karcagra.  
 
DR. DECZKY ZOLTÁN ügyvezető az alábbi választ adta 
 
dr. Felszeghy Szabolcs képviselő kérdésére 
 
Az előterjesztés 2. bekezdése azt jelenti, hogy a város érdekeit szolgálja az, ha 
98%-os tulajdoni hányaddal létrejön egy új gazdasági társaság, hiszen az bérleti 
díjat fog fizetni a rendelőintézet részére, amiből fejlesztési források nyílnak meg.  
A helyi patikapiac biztosan át fog rendeződni. Mivel a legtöbb orvosi szolgálta-
tás a rendelőintézet területén van, vélhetően a legtöbb gyógyszert is itt fogják 
majd megvásárolni. Egy új piaci szereplő, az önkormányzat fog megjelenni, a 
2%-os tulajdon pedig azért kell, mert a jogi szabályozás szerint a patikus végzett-
ségű patikavezetőnek tulajdoni hányaddal kell rendelkeznie a patikát működtető 
gazdasági társaságban. Ezáltal megteremtődik az ő érdekeltsége is.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Valóban pontatlan a 2. bekezdés megfogalmazása. Helyesbítem: „A működtetés 
folyamatában egy újonnan létrehozott gazdasági társaság képes a leginkább a 
rentábilis működtetésre. A gazdasági társaságban a város érdekeit egy többségi 
98%-os tulajdoni hányad biztosítja.” 
 
BÉKÉSI ZOLTÁN képviselő 
 
Az új gyógyszertár át fogja rendezni a piacot, de nem csak Püspökladányban, ha-
nem a környező településeken is. Előfordulhat, hogy egy kistelepülésen bezár a 
patika.  
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ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Úgy gondolom, hogy a kistelepüléseken ez a gyógyszertár markáns változásokat 
nem fog eredményezni, hiszen itt csak a járóbeteg szakellátásra érkezők fognak 
vásárolni. A helyi háziorvosok által felírt gyógyszereket továbbra is a települése-
ken működő gyógyszertárakban fogják megvásárolni.  
Amikor olyan döntéseket kellett meghoznunk, amelyekkel megnyírbáltuk az in-
tézményeink önállóságát, amelyekkel belenyúltunk az intézményeink, a közmű-
velődés struktúrájába, akkor nem mondhatunk le egy ilyen bevételről, amivel 
egyébként a lakosság komfortérzetét tudjuk biztosítani. 
 
SÁRVÁRI JÁNOS képviselő 
 
Vélhetően ez lesz a legforgalmasabb gyógyszertár Püspökladányban. Az alapte-
rülete elegendő lesz-e arra, hogy a minden igényt kielégítő gyógyszerválasztékot 
tárolni tudja? 
 
DR. DECZKY ZOLTÁN ügyvezető 
 
Interneten keresztül napi gyógyszerrendelés és napi kiszállítás lesz. A készletet 
egy számítógépes rendszer fogja kezelni, amely jelzi, ha a készlet a beállított mi-
nimál-mennyiség alá esik. Ebben az esetben a szállítás automatikusan történik.  
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Aki a határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, kérem szavazzon. 
 
A szavazás eredménye: 11 igen, 2 nem, 1 tartózkodás. 
 
75/2010. (VII. 26.) önkormányzati testületi határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza 
a polgármestert, hogy a társasági szerződést a gyógyszertár működtetését 
végző gazdasági társaság létrehozása céljából aláírja, illetve tegye meg az 
ehhez szükséges előkészítő munkálatokat. 
 
Határidő:  2010. július 27. 
Felelős:  Arnóth Sándor polgármester 
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4.  Napirend  
 

ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 

Megnyertük a Déli gyűjtőút pályázatot, ami azt jelenti, hogy újabb 450 millió Ft-
tal gazdagodik a város. A gyűjtőút vonala: Radnóti utca – Déli sor – Keleti sor – 
körforgalom. 
 

ARANYOSNÉ BARANYAI IRÉN ügyintéző 
 

Az engedélyes tervek rendelkezésre állnak, a képviselő-testületnek most a kivite-
lezési terv elkészítéséről kell döntenie.  
 

TÓTH LAJOS alpolgármester 
 

Mire vonatkozik az a megjegyzés, hogy a nyertes „Előteljesítést vállal”? 
 

ARANYOSNÉ BARANYAI IRÉN ügyintéző 
 

Az előteljesítés azt jelenti, hogy a kivitelező jogosult a szerződésben rögzített 
határidőtől korábban is teljesíteni. A megrendelő az elkészített kiviteli tervdoku-
mentációt átveszi, megvizsgálja, hogy a szerződésben és a pályázati felhívásban 
szereplő műszaki tartalmat elkészítette. Amennyiben igen, intézkedik a számla 
rendezéséről a teljesítés igazolásával. 
 

ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 

Aki a határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, kérem szavazzon. 
 

A szavazás eredménye: 14 igen szavazat. 
 

76/2010. (VII. 26.) önkormányzati testületi határozat 
 

Püspökladány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete ezúton kihirde-
ti, hogy az „Észak-alföldi Operatív Program ÉAOP-3.1.2/A-09-2009-0035. 
kódszámú „Püspökladányi déli gyűjtőúthálózatának kiépítése” tárgyú pro-
jekt kiviteli terv készítésére lefolytatott közbeszerzési eljárás nyertes ajánlat-
tevője : 
 

HAJDÚ-VIA Kft. 4033 Debrecen, Sámsoni u. 141/A. 3/14. 
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A képviselő-testület ezúton felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt az 
ajánlatevővel történő vállalkozási szerződés aláírására.  
 
Határidő:  2010. augusztus 17. 
Felelős:  Arnóth Sándor polgármester 
 
 
ARNÓTH SÁNDOR polgármester 
 
Köszönöm a megjelenést, az ülést bezárom. 
 
 

K.m.f. 
 

 

 A r n ó t h  Sándor B e r d e  Márton 
 polgármester mb. aljegyző 
 

           
 
 P e t ő n é  Papp Margit T e r d i k  Ferenc 
 tanácsnok képviselő 
 
 


